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LUDWIKOWICE  KŁODZKIE  (gm.  Nowa  Ruda).  Wójt  Adrianna  Mierzejewska  była
gospodarzem  spotkania  noworocznego.  Zorganizowano  je  dla  podsumowania  dokonań
samorządu  lokalnego  w  gminie  noworudzkiej  w  roku  2017.  Do  Muzeum  Ziemi
Sowiogórskiej  przybyli  reprezentanci  różnych  instytucji  samorządowych,  służb
mundurowych,  podmiotów  gospodarczych  i  in.

Z przekazu A. Mierzejewskiej wynika, że to był pomyślny okres dla gminy i jej społeczności. Przede
wszystkim pozytywnie realizowano zadania inwestycyjne m.in. nakierowane na ochronę środowiska
naturalnego. Pochłonęły one wiele milionów złotych, ale warto było z nimi się zmierzyć, bo stwarzają
lepszą perspektywę życia.

Wśród ważniejszych dokonań wójt wymieniła prace termomodernizacyjne na obiektach szkolnych w
Bożkowie i Ludwikowicach Kłodzkich, a także przedszkolnych w: Przygórzu, Woliborzu i Jugowie.
Kontynuowano budowę sali  gimnastycznej dla ZSG w Bożkowie. W większości przypadków gmina
zdobyła pokaźne dofinansowanie zewnętrzne na realizowane zadania. Tego przykładem jest również
wybudowana trasa rowerowa we Włodowicach.
 

Bardzo  mocno  drgnęło  w  remontach  bądź  przebudowach  dróg  gminnych  i  obiektów  z  nimi
związanych, wzbogacaniu  sołectw w infrastrukturę rekreacyjną – w tym przypadku chodzi o sześć
placów zabaw, które się pojawiły.

Dokonań jest zdecydowanie więcej i za to włodarz gminy noworudzkiej podziękowała wszystkim,
którzy przyczynili się do ich powstania.
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